
 
 
-----Original Message----- 
From: Pouzarová Marcela <PouzarovaM@c-budejovice.cz> 
Sent: Tuesday, May 7, 2019 1:47 PM 
To: Mgr. Bc. Martin Muchka, MBA <m.muchka@cbox.cz> 
Subject: RE: 51_Č.Budějovice_školský obvod 
 
Dobrý den, pane starosto, 
vzhledem k tomu, že tento rok probíhá studie na optimalizací školských obvodů Město České 
Budějovice v současné době nebude uzavírat dohody o společném školském obvodu.  
 
Pouzarová Marcela 
 
 
-----Original Message----- 
From: Martin Muchka <m.muchka@cbox.cz> 
Sent: Tuesday, May 7, 2019 1:32 PM 
To: Pouzarová Marcela <PouzarovaM@c-budejovice.cz> 
Subject: 51_Č.Budějovice_školský obvod 
 
Dobrý den, paní magistro, 
v příloze zasílám oficiální žádost obce Vráto dle § 178 odst. 1 zákona č. 
561/2004 Sb., o které jsme spolu mluvili... 
 
Děkuji za vaší pomoc a s pozdravem 
Martin Muchka 
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